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Møtereferat fra styremøte i Bodø Venstre. 
Sted:   Moloveien 10, tirsdag 10.februar kl 19:30-21:30 
    
Møteleder:   Jostein Toftebakk 
Møtt:    Wiveca N. Wilhelmsen-Holm  

Terje Cruickshank (fra 19:55) 
Turid Høyersten-Holm 

  Ida G. Johnsen  
  Jonas Bjørkli 
  Ellen Kjellmo (fra 20:30) 

Gjester:  Frank Strand 
Meldt frafall:   Per Dalhaug 
   Rasmus Dahle 
 
 
Sak 1.  Godkjenning av innkalling og referat 
Ingen merknader til innkalling eller referat. 
 
Sak 2.  Oppfølging av årsmøtet bl.a. konstituering av styret 
Vedtak konstituering av styret: 
Jostein Toftebakk leder 41148051 e-post: jostein.toftebakk@venstre.no 
Per Dalhaug kasserer 92426583 e-post: per.dalhaug@sbnett.no 
 
Terje Cruickshank politisk nestleder, vevansvarlig og sekretær 
  91391570 e-post: terje.cruickshank@venstre.no 
Wiveca Wilhelmsen-Holm organisatorisk nestleder og studieansvarlig  
  91598400 e-post: Wiveca@tele2.no 
Ida G. Johnsen  kvinnepolitisk representant     
  95125771 e-post: idajohnsa@gmail.com 
Turid Høyersten-Holm seniorpolitisk representant  
  97100903 e-post: gutt-hol@online.no 
 
Jonas Bjørkli UV repr 99350671 e-post: bjorkli@monet.no 
Ellen Kjellmo 1.vara 97506995 e-post: ekjellmo@online.no 
Rasmus Dahle  2.vara 90848775 e-post: rasmus.dahle@sbnett.no 
Eli Skintveit 3.vara 41330970 e-post: eskintve@online.no 
 
 
Sak 3.  Bystyrekartet. 
Viktige planer på neste bystyre – parkeringsplanen og kollektivplanen. Kollektivplanen 
bør komme før parkeringsplan, og Stormyra må inkluderes i parkeringsplanen.  Det er på 
tide en kollektivplan kommer på plass siden div grupper, utvalg og annet har vært satt 
ned siden 1995 så det kan ikke mangle planer.  
 
Interpellasjon fra Venstre om etikk - politikere og styreverv, oppfølging av 
årsmøteuttalelsen.  
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Ellers greit, men siderikt sakskart.  
 
 
Sak 4. Medieutspill 
Flyttet til etter eventuelt, ingen forslag forelå og ble ikke tid til diskusjon.  
 
 
Sak 5.  Møteplan 2009 

Politisk Møteplan 2009 for Bodø kommune 

Utvalg Jan Feb Mar Apr Mai Jun Jul Aug Sep Okt Nov Des 

Bystyre   12.   2. 20. 
17.-
18.     10. 22.   9.-10. 

Formannskap 28. 25. 18. 29. 27. 24.   26. 30. 12.  18. 16. 
Komiteene 22.   19. 30. 28.     27.   1. 19.   

 
Politisk Møteplan 2009 for Bodø Venstre 

Styremøter – tirsdag kl 19:30-21:30 bystyemøtene i Moloveien 10. 
Debattmøter – tirsdag kl 19:30-21:30 før komitemøter på Bryggerikaia 
Stands – lørdag før bystyret kl 12-15 
Liberale Studenter – annenhver torsdag partal uker kl 20-> Samfunnet 
Liberal Tenketank – annenhver torsdag oddetall uker kl 20-> Kafka 
Styremøte 15 10 31  19 16   8 20  8 
Debattmøte 20  17 28 26   25 29  17  
Stand  7 28  16 13   5 17  5 
Unge venstre/ 
Liberale stud  22 5, 19 5,19 

2,16, 
30 14,28 Ferie Ferie 20 3,17 

1,15, 
29 5,19 3 

Liberal 
Tenketank 29 12,26 12,26 9,23 7,21 4, 18 

2, 16, 
30 13, 27 10,24 8,22 12,26  

 Jan Feb Mar Apr Mai Jun Jul Aug Sep Okt Nov Des 
 

 
 
Sak 6.  Eventuelt 
a) Orientering fra Venstres jubileum 125 år av Turid Høyersten-Holm. 
 
b) Overdragelse av mobiltelefon til leder Jostein Toftebakk, bruk av denne vurderes etter 
behov av leder.  
 
c) Navn på kulturkvartalet – må være tilknytning til byen.  Fritjof Andersen plass eller 
Kulturkvartalet, men den diskusjonen kommer vi tilbake til. 
 
d) Kampflybase i Bodø.  Saken er passivt kommet på banen igjen med en 
nettmeningsmåling på AN-nett.  Terje Cruickshank ønsket at saken igjen ble prioritert av 
Bodø Venstre og man blir mer offensiv i saken.   
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Argumentene er som tidligere og Bodø Venstre beholder sin holdning mot økt støy 
aktivitet og dermed en operativ kampflybase plassert i Bodø. 

1. Et sunt demokrati krever en bredde i den offentlige debatten.  Til nå har 
forsvarsforkjemperne med Team Bodø i ryggen fått dominert debatten.  De er 
resurssterke både med tid, kompetanse og økonomi.  Men de fremmer ikke bredde 
i debatten, og deres løsninger har store mangler og feilkilder. 

a. Kampflybase og FOHK henger lengre ikke sammen 
b. Flytting av flystripen har større kostnadsspekter enn framkommet, bla må 

nye skjeltere bygges. 
c. Flytting av flystripen må skje uavhengig av kampflybase organisering.   

2. Kampflybase i tettbebygget område?  En kampflybase medfører økt risiko for 
sanksjoner mot ikke militære mål i nærliggende områder i konfliktsituasjoner.  

3. Forsvarsstrategiske eller personalpolitiske hensyn?  Forsvarsjefens ønsker 
uavhengig av økonomi var Evenes, men av hensyn til forsvarsansattes ektefellers 
mulighet for arbeid og studier var Bodø å foretrekke. 

4. ”Gjøkungen Bodø”.  Hvor mye skal Bodø ha av offentlig virksomhet som 
gjennom politiske vedtak kan plasseres andre steder.  

5. Støy.  Argumentrekken er lang, men helhetlig folkehelse perspektiv er det 
viktigste.  Støy er en utfordringer overalt, også i flybyen Bodø.  De kampflyene 
som regjeringen har valgt medfører stor økning av støyforurensning.   

 
Bodø Venstres visjon vil på dette grunnlag være at operative kampflybaser etableres på 
Ørlandet eller Evenes og Bodø hovedflystasjon beholder hovedvedlikehold.  Vi kan ikke 
akseptere økt støybelastning for bodøborgere som oppholder seg utendørs.  
 
Vedtak: 
Bodø Venstre setter ned et arbeidsutvalg med samme medlemmer som sist; Terje 
Cruickshank, Frank Strand, Per Dalhaug og Guttorm Holm.  De skal jobbe for og mot et 
folkemøte om temaet arrangert av Bodø Venstre 21.april.  
 
Terje Cruickshank forbereder et debattinnlegg på temaet til helgas fylkesårsmøte.  
 
e) Jonas Bjørkli som UFT medlem møtte barneombudet Reidar Hjermann ifm et møte i 
Bodø.  Han kunne bekrefte at Bodø blir med på prøvevalgordning i 2011 med stemmerett 
for 16-åringer.  En av to kommuner i nordland foreløpig.  UFT (ungdommens fylkesting) 
vil aktivt jobbe for at kanskje halvparten av kommunene i Nordland får dette innført.  
Dette gir muligheter og utfordringer for lokallaget.  Bodø Venstre var de som fremmet 
interpellasjon om dette i bystyret, og fikk en positiv støtte fra ordføreren.   
 
f) Uttalelser ifm årsmøtet i NV, Bodø sine forslag var ikke med i utsendte papirer.  Terje 
Cruickshank hadde sendt disse inn innen fristen, men fylkessekretæren hadde ikke 
mottatt dem.  De er nå mottatt og vil bli ettersendt ifølge fylkessekretæren.  
 
 
 
 
 
 
Terje Cruickshank 
Referent 


